

西雅圖靈糧堂

Bread of Life Christian Church in Seattle

成立 Started：1999 年 4 月

地點 Location：Bellevue, WA

主任牧師 Senior Pastor：周吉仁 Rev.Jerry Chow

網址：www.seabol.org

簡要介紹 Brief Introduction:

1998 年劉彤牧師帶領敬拜團隊經過西雅圖，與一小群西雅圖的弟兄姊妹分享了建造神榮耀教會的異象。同年 9 月，六個渴慕聖靈的家庭在西雅圖開始了每週一次的小組聚會。1999 年復活節，西雅圖靈糧堂正式成立，並開始主日崇拜。西雅圖靈糧堂定意以聖經為根基、靠聖靈的引導、傳講全人全備的福音，鼓勵弟兄姊妹參與服事，為要成全聖徒，各盡其職，建立基督的身體。同時他們更積極推動宣教及植堂的工作，除了在亞洲地區幫助許多無力進學校的貧窮孩童，更資助幾位在柬埔寨的宣教士，帶領當地的人們認識真神，並於 2000 年在柬埔寨植堂，成立了柬埔寨金邊靈糧堂，每年都會有短宣隊前往柬埔寨培訓當地同工，也展開門徒的訓練。他們並將兒童主日學每年專款”送愛到柬埔寨”的奉獻帶給當地的孩子，也從 2016 年開始為當地學生舉行 VBS 英語夏令營的活動。另外西雅圖靈糧堂自 2015 年起，每年差派短宣隊與

台灣鄉福配搭，他們的目的是將福音遍傳台灣鄉村，為主得著門徒。2019 年主帶領周牧師全家來到西雅圖靈糧堂，任主任牧師，致力於看見華人信徒生命翻轉，完成大使命，從西雅圖直到世界地極，從今直到主再來。感謝神豐盛的恩典，教會已經購買了一個新會堂，位於 Kennydale, Renton。這是他們的第一個產業願，他們在神的帶領下，繼續擴張神的帳幕。求神的靈親自來帶領西雅圖靈糧堂前面的道路，賜下合一的靈，堅固神的教會，來榮耀主的名。

In 1998, Pastor Tong Liu led a worship team to pass through Seattle and shared with a group of brothers and sisters in Seattle the vision of a glorious church. In September of the same year the first prayer cell group was started in Seattle. In April 1999 the Bread of Life Christian Church in Seattle was formally established and began Sunday worship. They commit to the Bible as the foundation, depending on the leading of the Holy Spirit to preach the whole gospel to the whole person. In recent years, they have been more actively pursuing mission and church planting work. In addition to helping many poor students who are not able to go to school in Asia, they support several missionaries in Cambodia, who are leading the people there to know the true God and established the Bread of Life church in Phnom Penh,

Cambodia. The church started cell groups on both sides of the Mekong River and expanded the discipleship of believers. May God's Spirit personally lead the Bread of Life Christian Church in Seattle in the path ahead, and grant them a spirit of unity, strengthening the church to glorify the name of the Lord.

代禱事項：

1. 請為西雅圖靈糧堂的牧者同工代禱，在教會合一中帶下神的同在，讓肢體彼此連結，互為幫助與支持，在教會的各樣事工中看見彼此相愛的榜樣。
2. 請為教會的弟兄姐妹和小組代禱，願神的愛和恩典充滿在中間，叫人看見就認出這是主耶穌的門徒，不斷地以愛心和信心為主作見證。
3. 請繼續為新冠肺炎疫情積極地禱告不懈，更多為國家、為城市、為疫情來向主呼求。求神保守所有的醫護人員，決定政策的領袖們，在這艱難的時候，做出最好的決策。也求神憐憫世人，盡快止息瘟疫蔓延。並求神賜下智慧，教導他們如何在目前的特殊情況下廣傳福音。
4. 祝福每一位兄姊透過 Zoom 實際操練並調整與神生命的關係，塑造在基督生命之品格。

Prayer Items:

1. Please pray for the pastors and co-workers of the Bread of Life Church in Seattle to bring God's presence in the unity of the church, connect the members to each other, help and support each other, and see an example of love for each other in the church's various ministries .
2. Please pray for the brothers and sisters and the cell groups in the church. May God's love and grace be filled in between, so that people will recognize that this is a disciple of the Lord Jesus when they see it, and continue to bear witness to the Lord with love and faith.
3. Please continue to pray actively and unremittingly for the epidemic, and cry out to the Lord more for the country, the city, and the epidemic. Pray that God will protect all medical staff and policy leaders to make the best decisions in these difficult times. Also pray that God will have mercy on the world and stop the spread of the plague as soon as possible. And pray for the wisdom of God to teach them how to spread the gospel under the current special circumstances.

4. Pray that every brother and sister practice and adjust the relationship with God's life through Zoom, and to shape the character in the life of Christ.